
Z á p i s n i c a 
 
zo zasadnutia komisie sociálnych vecí a zdravotníctva  pri MZ vo Fi ľakove 

zo dňa 7.decembra 2017 v rámci spoločného zasadnutia komisií 
k príprave rozpočtu mesta Fiľakovo na rok  2018 

 
Prítomní : podľa pripojenej prezenčnej listiny 
Program: 1. Otvorenie 
                2. Predloženie návrhu - VZN č. 7-2017 o spôsobe prideľovania nájomných bytov 
                3. Účasť na prezentácii návrhu rozpočtu a pripomienkovanie návrhu 
                4. Aktuálne záležitosti našej komisie 
                5. Záver 
 
 
K bodu č.1: 
Zasadnutie komisie otvoril a členov komisií privítal primátor mesta Mgr. Attila Agócs, PhD.  
 
K bodu č.2: 
V súvislosti s odkúpením nových nájomných bytov od investora  - majiteľov budovy bývalého 
hotela Sputnik/Palma, ktoré plánuje Mesto Fiľakovo prevziať do majetku mesta, bolo 
pripravené aj nové VZN o spôsobe prideľovania bytov. Na spoločnom zasadnutí komisií však 
predstúpili aj investori projektu a oboznámili členov komisií s aktuálnym stavom projektu pred 
záverečnými dokončovacími prácami a kolaudáciou. Predložili aj varianty požiadania štátnej 
dotácie zo ŠFRB a ďalšie informácie k tomuto bodu. Materiál bol členom komisie zaslaný 
s pozvánkou v emailovej forme. 
K bodu č.3: 
Návrh finančného rozpočtu na r. 2018 k nahliadnutiu a na prípadné doplnenie dostali členovia 
našej komisie pred zasadnutím komisií v emailovej forme. Na spoločnom stretnutí s vedením 
mesta potom prednostka MsÚ PhDr. Andrea Mágyelová vysvetlila jednotlivé kapitoly 
a aktivity v príjmovej i výdavkovej časti návrhu rozpočtu. Členovia našej komisie mali 
možnosť poslať svoje vlastné pripomienky, či návrhy aj emailom, ale po skončení spoločného 
zasadnutia sa všetci vyjadrili, že pripomienky ani k jednému bodu nemajú.  
 
K bodu č.4 a 5: 
Predseda komisie po skončení spoločného zasadnutia komisií ukončil aj samostatné zasadnutie 
našej komisie. 
 
 
 
 
    
 
                                                                                                              Jozef Tankina, v.r. 
                                                                                                               predseda  komisie 
  
 
 
Zapísala:  
Iveta Cíferová, tajomníčka komisie 


